

SYARAT KEMASUKAN PROGRAM BACHELOR LEPASAN STPM, MATRIKULASI/ ASASI & DIPLOMA/ SETARAF SESI AKADEMIK 2024/ 2025

6. FAKULTI PENGAJIAN PENDIDIKAN

Bil.	(i) Program Pengajian (ii) Kod (iii) Tempoh Pengajian	Kelayakan Minimum STPM	Kelayakan Minimum Matrikulasi/ Asasi	Kelayakan Minimum Diploma/ Setaraf
1.	<p>ALIRAN SAINS DAN SASTERA Bacelor Pendidikan dalam Pendidikan Jasmani dengan Kepujian # UP6145001 8 Semester</p>	<p align="center">Memenuhi Syarat Am Universiti serta SYARAT KHAS PROGRAM</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya PNGK 2.50; dan Mendapat sekurang-kurangnya Gred D pada peringkat SPM dalam mata pelajaran Matematik; dan Mendapat sekurang-kurangnya Gred D pada peringkat SPM dalam satu (1) daripada mata pelajaran berikut: <ul style="list-style-type: none"> • Fizik; • Biologi; • Kimia; atau Mendapat sekurang-kurangnya Gred C pada peringkat SPM dalam satu (1) daripada mata pelajaran berikut: <ul style="list-style-type: none"> • Sains; • Sains Sukan; dan Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020; dan Melempi tahap minimum Ujian MEdSI, lulus ujian fizikal dan temu duga yang ditetapkan.</p> <p>*Keutamaan diberikan kepada calon yang bergiat aktif dalam sukan dan kokurikulum.</p> <p>Catatan : Untuk makluman, program ini merupakan program Ijazah Sarjana Muda Pendidikan yang tiada jaminan untuk lantikan sebagai Pegawai Perkhidmatan Pendidikan (Guru) di bawah Kementerian Pendidikan Malaysia (KPM) selepas tamat pengajian kelak.</p>	<p align="center">Memenuhi Syarat Am Universiti serta SYARAT KHAS PROGRAM</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya PNGK 2.50; dan Mendapat sekurang-kurangnya Gred D pada peringkat SPM dalam mata pelajaran Matematik; dan Mendapat sekurang-kurangnya Gred D pada peringkat SPM dalam satu (1) daripada mata pelajaran berikut: <ul style="list-style-type: none"> • Fizik; • Biologi; • Kimia; atau Mendapat sekurang-kurangnya Gred C pada peringkat SPM dalam satu (1) daripada mata pelajaran berikut: <ul style="list-style-type: none"> • Sains; • Sains Sukan; dan Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020; dan Melempi tahap minimum Ujian MEdSI, lulus ujian fizikal dan temu duga yang ditetapkan.</p> <p>*Keutamaan diberikan kepada calon yang bergiat aktif dalam sukan dan kokurikulum.</p> <p>Catatan : Untuk makluman, program ini merupakan program Ijazah Sarjana Muda Pendidikan yang tiada jaminan untuk lantikan sebagai Pegawai Perkhidmatan Pendidikan (Guru) di bawah Kementerian Pendidikan Malaysia (KPM) selepas tamat pengajian kelak.</p>	<p align="center">Memenuhi Syarat Am Universiti serta SYARAT KHAS PROGRAM</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya PNGK 2.50; dan Memiliki Diploma dalam bidang yang sesuai atau kelayakan lain yang diiktiraf oleh Senat UPM; dan Mendapat sekurang-kurangnya Gred E pada peringkat SPM / SPVM / SPMV dalam mata pelajaran berikut: <ul style="list-style-type: none"> • Matematik / Mathematics; dan • Fizik / Physics / Biologi / Biology / Kimia / Chemistry / Sains / Science (termasuk Sains Kesihatan); dan Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020; dan Melempi tahap minimum Ujian MEdSI, lulus ujian fizikal dan temu duga yang ditetapkan.</p> <p>*Keutamaan diberikan kepada calon yang bergiat aktif dalam sukan dan kokurikulum.</p> <p>Catatan : Untuk makluman, program ini merupakan program Ijazah Sarjana Muda Pendidikan yang tiada jaminan untuk lantikan sebagai Pegawai Perkhidmatan Pendidikan (Guru) di bawah Kementerian Pendidikan Malaysia (KPM) selepas tamat pengajian kelak.</p>